

## Referat – Bestyrelsesmøde LPdC

---

Tidspunkt: Mandag, den 19.08.24 kl. 18.00 – 21.00  
Sted: Fangel Kro  
Deltagere: Tue, Bo, Thomas, Peter, Casper, Charles, Ronny, Karin

---

Dagsorden jf forretningsorden, kl. 18.00 – 20.00

1. Valg af ordstyrer
  - a. Casper
2. Valg af referent
  - a. Karin
3. Økonomi, herunder medlemmer
  - a. Opfølgning
    - 130 medlemmer. 2 i restance, udmeldes pr. 31.08.24/Peter
  - b. Regnskabsstatus fra Dit Sekretariat
    - Fortsat ingen status, rykker herfor/Thomas
    - Vi har brug for at modtage en status hurtigst muligt, sendes til hele bestyrelsen
4. Indkomne forslag og nye punkter
  - a. Opfølgning: Fondsansøgning, Fynske Bank/Tue
    - Ikke nået, gør han snarest og orienterer bestyrelsen
  - b. Sikkerhed. Opfordring fra Gunner/Tue
    - Opfordring til at tydeliggøre sikkerhedsreglerne og udarbejde nogle eksempler til at undgå farlige situationer/ulykker/Bo
      - Kontakter Roger, Nina E. og Gunner. Udarbejder anbefaling til Forum; jævnlig erindring herom ved fx sæsonstart og i løbet af sæsonen.
5. Bordet rundt, herunder nyt fra udvalg og opfølgning på punkter fra sidst
  - a. Opfølgning
    - Spar D
      - Tue: Mail fra Allan H. opfordrer til at diskutere støtte af løbet. Anbefaler, at vi ikke støtter det længere, han har 3 begrundelser.: Mangel på hjælpere, deltagerafbud/-udeblivelse, efterhånden kun for de hurtige. Drøftelse, bestyrelsens konklusion: Tilskud fremover til løbsserier, slået op i Events. For at udløse klubtilskud skal min. 3 afdelinger gennemføres.
    - Opfølgning, seneste nyt
      - Italien, 38 tilmeldte.
  - b. Opfølgning, tøj
    - Tøjaftale/Tue
      - Aftale med ny leverandør på vej fra 2025 (samme design (sponsor) / andet tøjmærke). Udmelding når alt er på plads, i ultimo september/primus oktober.
      - Lars Hovmark bliver sat i forbindelse med leverandør
      - Sponsorat aftalt
    - Salg af tøj
      - Udsalg: Ronny reviderer webshoppen med udsalgspriser
        - a. Udføres i arbejdsgruppen/opgaver
    - Skærmproblematik (vinter) drøftes/Casper
      - Alle skal køre med skærme ved vinterkørsel/mørkemandperioden på landevej.
    - Sæsonafslutning 25.10.24/Motionsgruppen – oprettes i Events/Charles, når han har aftalt nærmere med festudvalget
      - Vender tilbage
    - Klubmesterskab, parorienteringsløb – inspiration hentet i jubilæumsskriftet/Peter
      - 29.09.24, præsentation på Forum og slås op i Events.

6. Kommende møder
  - a. 23.10.24 kl. 18
  - b. 05.02.25 kl. 18.30
  
7. Eventuelt
  - a. Løb; Holstebro/gravel, opfordring til deltagelse
  - b. Spørgsmål: Hvad er holdningen, når nogen/nye kommer på tricykel?
    - Vi er ikke en Tri-klub, så det er ikke tilladt pga. sikkerhed. Styret kan gribe fast i racerstyrene.

## Arbejdsgrupper – kl. 20.00-21.00

### IT, Økonomi og medlemmer/Peter, Thomas, (Tue/Bo)

- Opfølgning betaling
- Revidere medlemsliste, upload til 'Organisation'
- Opgaver og navne opdateres
  - Billeder af best.medl. revideres på Bestyrelsessiden

### Events og løb, gruppeledere, næste sæson/Charles

- Opdatere Events og lægger i Årsplanen

### Formandskab, sekretariat, sponsorer og tøjudvalg/Bo, Tue, Karin